



تعميم GACA Circular

To: Air Operators operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports.

إلى: شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية.

Subject: Passengers Information Records (Manifest).

الموضوع: كشوفات معلومات المسافرين (المانفست).

Reference:

Further to GACA circular No. (256/5/5018) dated in 21/7/1438AH.

المرجع:
الحاقاً لتعميم الهيئة رقم (٥٠١٨/٥/٢٥٦) وتاريخ ١٤٣٨/٧/٢١هـ.

Background:

The above circular included an observation of the competent authorities in the Kingdom of Saudi Arabia about non-compliance with regulations and instructions, which require providing all manifests on time clearly and correctly, including the essential information such as (Name, Nationality, Passport Number, and Visa Type).

نبيذة:
تضمن التعميم أعلاه ملاحظة الجهات المختصة بالمملكة المتمثلة في عدم التقيد والالتزام بالأنظمة والتعليمات التي تقتضي ضرورة تقديم كافة الكشوفات الخاصة بالمسافرين في الوقت المحدد؛ بطريقة واضحة وصحيحة شاملة المعلومات الأساسية مثل: (الاسم، الجنسية، رقم الجواز، نوع التأشيرة).

Instructions:

All Air Operators operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports are obliged to submit manifests on time and in full, as mentioned above. Therefore, time slots will reconsidered to those who violate the requirements also subjected to legal action.

التعليمات:
جميع شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية، ملزمة بتقديم كافة الكشوفات الخاصة بالمسافرين (المانفست) في الوقت المحدد، كاملة المعلومات المشار لها أعلاه؛ وعليه أنه سوف يتم إعادة النظر في الخانات الزمنية الممنوحة للشركة المخالفة، هذا إلى جانب أنها ستكون عرضة للمساءلة القانونية.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا توجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

**A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for Economic Policies and Air Transport**

محمد بن عبيد العتيبي
Mohammad O. Al-Otaibi